
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr V/2024 

V Nadzwyczajna Sesja w dniu 10 lipca 2024  

Obrady rozpoczęto 10 lipca 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:37 tego samego 

dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/55152/v-nadzwyczajna-sesja-rady-gminy-

%C5%82%C4%99ka-opatowska-w-dniu-10-lipca-2024-r-godz-930.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Piąte  posiedzenie Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 10 lipca 2024 roku o godz. 9:30 

otworzyła Przewodnicząca Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis,  

- Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica. 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2024 

rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

7. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad V Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

 
Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Agata Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Adam Gawlik, Marian Pacyna 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – Katarzyna Szczepańska, która przedstawiła 

informację o działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Idąc dalej głos zabrała Radna Magdalena Osada, spytała w kwestii wspomnianych w 

sprawozdaniu starań dotyczących przywrócenia Ośrodka Zdrowia w Łęce Opatowskiej? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż jest po rozmowach telefonicznych z firmą, która wykonywała 

projekt, który wcześniej na ostatnim posiedzeniu sesji przedstawiał. Na chwilę obecną jest 



temat terenu gdzie miałby ten obiekt powstać. Bierze pod rozwagę trzy miejsca, dwa miejsca 

obok kościoła jak również jedno umiejscowienie. Kwestia ściągnięcia gotowego projektu 

przyczyni się do zmniejszenia kosztów dla gminy. Oczywiście na najbliższym posiedzeniu 

komisji trzeba będzie zacząć rozmawiać o sprawie zakupu tychże działek , gdzie zapyta do 

jakiej kwoty i które konkretnie miejsce. Zdaje sobie sprawę, że również będzie wtedy 

zobligowany do zrobienia takiej małej ankiety mówiącej o ilości. Bo żeby pewne rzeczy 

podjąć to tak, jak było wcześniej wspominane przy temacie szkół i pewnych przedszkoli 

korzystając z zestawień z ostatnich spotkań z dyrektorami szkół i potrzebami niżu 

demograficznego, który idzie i czy on dotknie gminę i w jakiej skali to, również to ma 

przełożenie na przyszłą opiekę zdrowotną  i potrzeby tak dzieci jak i dorosłych. 

Radna Osada podziękowała Wójtowi Gminy za odpowiedź a odnośnie dyskusji na temat 

oświaty zaproponowała na inne posiedzenie. 

Idąc dalej głos zabrał sołtys wsi Trzebień Pan Tomasz Lubojański, który zwrócił uwagę, iż są 

coraz częściej słyszane głosy o chęci niektórych radnych o zamknięciu szkoły w Trzebieniu. 

W imieniu mieszkańców Trzebienia i Biadaszek zawnioskował i poprosił, aby tego nie robić.   

W tym momencie głos zabrała Przewodnicząca Rady, która przerwała wypowiedź Panu 

Sołtysowi,  zwracając uwagę, iż temat nie dotyczy Sprawozdania Wójta, i  będzie mógł go 

kontynuować w punkcie – Wolne głosy i wnioski. 

Wobec braku pytań i uwag do sprawozdania Wójta Przewodnicząca Rady przeszła do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy -Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok /35:39 – 48:13/ minuta transmisji/.  

 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy- Adam Kopis, który dopowiedział, odnośnie zadanego 

pytania na posiedzeniu wspólnym komisji. Środki w ostatnim punkcie, omawiane przez Panią 

Skarbnik dotyczące boiska wielofunkcyjnego w Łęce Opatowskiej wraz z kortem tenisowym 

one są zabezpieczone, aby później nie mieć problemów przy samej realizacji. Jeśli zgłosi się 

jedna czy druga firma i wykonają to boisko wielofunkcyjne w tym roku no to te środki wtedy 

jeszcze raz przy Państwa Radnych aprobacie pod koniec roku z powrotem je cofniemy z 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Natomiast jest to zabezpieczenie się na przyszłość, aby 

nie mieć problemu z rozliczeniem środków z Polskiego Ładu i dlatego jest tam kwestia tych 

11 miesięcy przy czym jest możliwość, że będzie to wykonane szybciej i wtedy też Państwo 

Radni będą poproszeni o stosowne zmiany.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr V/ 21 /2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Agata Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Adam Gawlik, Marian Pacyna 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy -Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2039, /50:31 –53:40  minuta 

transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad  w/w 

uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr V/22/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Agata Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Adam Gawlik, Marian Pacyna 

 

7. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Sołtys wsi Trzebień, który poprosił, aby Rada Gminy pochyliła się nad tematem 

szkoły w Trzebieniu, aby nie rozpowiadać plotek o zamknięciu szkoły i to że Pan Wójt chce 



Ją zamknąć bo to Pan Wójt nie chce Jej zamykać tylko kilku radnych podburza mieszkańców. 

Zawnioskował o znalezienie jakiegoś rozwiązania, pomysłu, dodatkowej koncepcji na tą 

szkołę i aby jej nie zamykać. 

Następnie głos zabrał Radny Wesołowski, który zadał pytanie do Wójta Gminy czy coś się 

wyjaśniło w kwestii ścieżki pieszo – rowerowej? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na chwilę obecną nie ma nowych informacji do przekazania. 

Wierzy mocno, że w miesiącu sierpniu jak będzie posiedzenie, to już będzie więcej wiadomo, 

kiedy będzie wkopana łopata w przebudowę lewoskrętu, bo to co na ostatniej  czy 

przedostatniej sesji wspominał najpierw musi być przebudowany lewoskręt, aby móc 

kontynuować kwestie budowy ścieżki pieszo – rowerowej i to jest najbardziej istotne i ważne 

łącznie z tym, że mieli się dogadywać w kwestii przebudowy przejazdu kolejowego.  

Jak tylko coś więcej będzie wiadome to poinformuje.  

Następnie odniósł się do wypowiedzi Pana Sołtysa wsi Trzebień, i przekazał, iż wszelkie 

procedury, kwestie związane z tym czy można daną placówkę oświatową zamknąć czy nie, 

musza być podjęte przez Radę Gminy do końca lutego roku poprzedzającego rok szkolny.  

W związku z tym, Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Trzebieniu funkcjonuje i nadal  

w roku szkolnym czyli od 1 września 2024 r. do czerwca 2025 r. normalnie będzie pracować i 

funkcjonować. Jest podpisany projekt organizacyjny funkcjonowania tej szkoły i wszystkie 

tematy z tym związane, że dzieci nie będą chodzić  - dementuję. Podkreślił, iż szkoła jest i na 

rok szkolny 2024/2025 będzie funkcjonować tak jak funkcjonowała. Jest sala obok do zajęć 

wychowania fizycznego, jest boisko jest teren, który na tę chwilę zostaje do dyspozycji  

dzieci i nauczycieli, którzy mają uczyć i przekazywać wiedzę i umiejętności. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Sroka, który poprosił Wójta Gminy o informację: „Jaki jest 

wkład własny OSP Opatów w zakup samochodu? nie wyposażenia dodatkowego. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż temat był bardzo  szeroko omawiany na posiedzeniu wspólnym 

komisji, które miało miejsce przed posiedzeniem sesji. Odpowiedział wprost, iż jest wkład z 

budżetu gminy 550 000 zł. plus środki zewnętrzne, które udało się pozyskać w kwocie  

1.360 000 zł. razem to wychodzi 1 890 000 zł. Obecnie gmina jest przed przetargiem.  

Na chwilę obecną Zarząd OSP w Opatowie zadeklarował wkład, który chcą wprowadzić w 

kwestie związaną z zakupem dodatkowego sprzętu w kwocie 150 000 zł. Natomiast stricte na 

tą chwilę w tych środkach, które posiada gmina a wierzy, że wydatki będą jeszcze mniejsze i 

to będzie kwota, która była wyasygnowana a jeśli będzie potrzeba to zorientuje się czy 

jednostka OSP może wprowadzić jeszcze dodatkowe środki do tej inwestycji. Podkreślił,  że 

jak jednostka ma 150 tyś. zł. to uważa że będą mogli na to przekazać i nie będzie to dla nich 

żadną ujmą. Podkreślił, iż ochrona i straż to chleb powszedni w gminie i wszystko się robi  

w tym kierunku. Przekazał, iż jak Radny Sroka chce wkładać kij w mrowisko to bardzo 

proszę a na następną sesję zagwarantował jako gospodarz gminy, przygotowanie zestawienia 

z poprzednich kilku lat, co w danej jednostce OSP na terenie Gminy Łęka Opatowska zostało 

zakupione, pozyskane i zrobione bez dodatkowego wkładu.   

Idąc dalej Radny Sroka podziękował za odpowiedź. 

Jako kolejny głos zabrał Sołtys wsi Lipie – Zdzisław Kupczak, który zwrócił się z zapytaniem 

w imieniu mieszkańców Lipia kiedy będzie rozpoczęta druga tura prac wokół sali tzn. 

obejma, krawężniki, folia, wysypanie kamyka, płytki wokoło sali – cokół, odnowienie 



elewacji na budynku socjalnym.  

Następnie poprosił Wójta i Radę Gminy o zagospodarowanie środków na ten cel, żeby to na 

gotowo zakończyć. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w pierwszej kolejności musi być wykonana droga z przepustem 

i chodnikiem a później wrócimy do kwestii terenu wokół sali. Tak jak wcześniej wspominał 

na zebraniu na wyborach sołtysa musi to być wszystko zaplanowane i zrobione z głową.  

Z drugiej też strony jeśli pojawią się środki stosowne w KPO, aby móc złożyć taki wniosek 

również są możliwości. Teraz toczą się kwestie związane z małymi możliwościami 

pozyskania środków w kwocie 10 000 zł. do 13 000 zł. czy 15 000 zł.dot.  Sołectwa Łęki 

Opatowskiej i Sołectwa Raków. Podkreślił, że nikt o nikim nie zapomina, a  jak zdarzy się, że 

gdziekolwiek zapomni o którymś sołectwie, to poprosił aby Mu to wypomnieć i przypomnieć. 

Natomiast stara się być gospodarzem całej gminy 12 sołectw i oto też zaapelował, do Państwa 

Radnych, że są  przedstawicielami wszystkich mieszkańców gminy nie tylko jednej 

miejscowości.  

10. Zakończenie obrad V Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 10.37 zamknęła 

obrady V Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Katarzyna Szczepańska 

  

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


